

Notulen Vergadering van de wijkcommissie Zogwetering, Dichters & Lanen

Datum: 24-5-2023

Aanwezig: Johan, Ruud, Steven, Rinus en Arnold

Afwezig: ---

Notulen: Arnold

nr.	notulen	actie
1.	<u>Opening</u> Ruud opent de vergadering en de agenda wordt vastgesteld.	
2.	<u>De notulen worden goedgekeurd en de actiepunten langsgelopen:</u> <ul style="list-style-type: none">- José heeft nog niet gereageerd op de actiepunten ‘Oriënterend gesprek met Team Verkeer’ en ‘Vraag omtrent de Fietzersbond’. Ruud doet navraag.- Tweerichtingsverkeer op de Diependaalsedijk: José heeft ons een link gestuurd naar de Startnotitie Mobiliteitsprogramma (sept. 2022), maar daarin worden geen concrete straatnamen genoemd. In dezelfde mail staat dat je als bewonersgroep lid je kan aanmelden voor het online inwonerspanel op stichtsevecht.nl/onderwerp/8721/inwonerspanel/. Hiermee is onze vraag nog niet beantwoord. Ruud vraagt dit na. Wij gaan de startnotitie bestuderen en komen hier de volgende vergadering op terug. Tussentijdse acties kunnen per e-mail gecommuniceerd worden.- Modder in de sloten t.g.v. afpompen grondwater DDD 35: Voor de nieuwbouw van parkeergarage en koetshuis met kelder is een watervergunning aangevraagd bij het Waterschap Amstel, Gooi en Vecht. (zaaknummer WN2022-003583). De termijn voor indienen van zienswijzen is verstreken. Vragen over dit onderwerp kunnen echter bij de klantenservice Waternet op 0900-9394. Ruud heeft hier nog geen adequate antwoorden gekregen en neemt nog een keer contact op.- Herstel openbare ruimte PC Hooftstraat e.o.: Rinus heeft meegedaan aan een schouw door gemeente en BAM en gewezen op een aantal te herstellen punten. Hij heeft hierover een schriftelijke bevestiging gevraagd maar nog niet gekregen. De overige actiepunten komen terug op de agenda.	Ruud Ruud allen Ruud Rinus
3.	<u>Ontwikkelingen m.b.t. werkgroep De Vondel</u> Steven heeft in de werkgroep gezeten; deze heeft gesprekken gevoerd met 8 gegadigden, waarvan er 7 plaatsnemen in het Bestuur. Naast de gebruikelijke functies komen er mensen voor marketing/PR, voor externe contacten en gebouwbeheer. De beoogde startdatum is 1 juli, hieraan zal in de plaatselijke pers aandacht gegeven worden. De werkgroep is weer opgeheven.	
4.	<u>Ongelijke behandeling toekenning laadpalen</u> Steven heeft Team Verkeer van de gemeente hierover een mail gestuurd (zie notulen vorige vergadering) maar nog geen inhoudelijke reactie gehad. Van de Dorpsraad Kockengen is een mail binnengekomen over hetzelfde onderwerp. Steven zal hierop reageren.	Steven Steven
5.	<u>Stand van zaken m.b.t. afvalcontainers</u> (zie notulen vorige vergadering) Hieraan is Steven nog niet toegekomen; blijft aan de orde.	bado
6.	<u>Ontwikkelingen m.b.t. het GVVP</u> Zie de actiepunten bij agendapunt 2.	

nr. notulen	actie
<p>7. <u>Contactpersoon Portaal</u> José heeft ons nog geen contactpersoon gemaïld, maar Rinus kent de buurtcoach en neemt met hem contact op.</p>	<p>Rinus</p>
<p>8a. <u>Stand van zaken Werkgroep Warmte Zogwetering</u> Op 9 mei belde Bart van de gemeente met de projectleider Leonie dat hij contact ging opnemen met de Provincie i.v.m. de subsidie aanvraag, die nog steeds niet gehonoreerd is. De gemeente wil graag door en kan haar bedrage pas verzilveren zodra de Provincie over de brug komt.</p>	
<p>8b. <u>Stand van zaken Nieuwbouw Zogwetering</u> Hierover geen nieuws.</p>	
<p>9. <u>Ontmoet je bureu</u> De datum wordt definitief 1 juli, van 16 – 17.30 uur op de Peerlenburgh. Arnold bestelt flyers en verspreidt deze samen met Johan. Johan doet de boodschappen en Arnold zoekt bij de kringloop naar een tafel, statafel en stoelen.</p>	<p>Arnold, Johan</p>
<p>10. <u>Riolering en krachtstroom in park Goudestein</u> Ruud heeft contact gehad met Annelien Alberti (gemeente) en wethouder Karin van Vliet. Ook heeft hij ingesproken bij de gemeenteraadsvergadering van 16 mei. Zie de bijlage voor zijn verslag. Aangezien het park Goudestein een monument betreft moet er door de gemeente voor de aanleg nog een milieuvergunning worden aangevraagd. Wij willen deze aanvraag graag beoordelen en kijken of we bij deze aanvraag nog zienswijzen moeten toevoegen. We zoeken uit hoe deze aanvraag te weten te komen.</p>	
<p>11. <u>Algemene wijkavond</u> In oktober of november willen we eindelijk weer eens een algemene wijkavond organiseren. Misschien dat deze dan in de Vondel gehouden kan worden. Over het thema wordt de volgende vergadering gesproken.</p>	
<p>12. <u>W.v.t.t.k.</u></p> <ul style="list-style-type: none"> - Erik Dorland is wegens drukke werkzaamheden gestopt bij de wijkcommissie. - Wij melden ons af voor mailings van de Maatschappelijke Raad Schiphol - Vanuit de wijkcommissie Zandweg-Oostwaard heeft Ruud een vraag gekregen over (financiering van) signaleringsteams. Ruud antwoordde dat wij die teams niet meer hebben en daarmee ook geen financiering voor nodig hebben. - De Buurtpreventie-app wordt regelmatig oneigenlijk gebruikt, met als gevolg dat anderen de groep verlaten. We zien dat bij oneigenlijk gebruik van de appgroep buurtgenoten in de app hierop wijzen. We hebben eerder het opzetten van een aparte buurtapp voor sociaal contact bekeken. We zien dit alleen niet als onze taak. Kleinschalig hebben sommige straten ook al zo'n soort appgroep. - Bekendheid met verkoop van groente door buurtgenoot: We hebben besloten dat het niet nodig is om via de wijkcommissie verdere bekendheid met het initiatief van onze buurtgenoot aan de Suyderhoflaan te faciliteren. Hij heeft zijn eigen mailinglijst waarlangs hij de buurt informeert over zijn aanbod. 	<p>Arnold</p> <p>NBr*</p>

nr. notulen

actie

Eerstvolgende vergadering

Deze wordt gepland op 3 juli om 20.00 uur.

*NBr. = mogelijk onderwerp voor de nieuwsbrief

Bijlage – Verslag acties park Goudestein (rioolaanleg en verzwaring elektriciteitsaansluiting)

Beheer Openbare Ruimte heeft bij de Gemeenteraad een krediet aangevraagd van € 60.000,- voor de aanleg van een rioolput en aansluiting op het bestaande drukriool en voor het verplaatsen en verzwaren van de elektra aansluiting. Dit werd als hamerstuk opgevoerd in de raadsvergadering van 16 mei. Ruud heeft daar ingesproken en zijn bezorgdheid geuit. Vooraf heeft hij contact gehad met behandelend ambtenaar Annelien Alberti. Zij heeft het betreffende raadsdocument geschreven, waarin zij zich ook sterk maakt voor de kwaliteit van park Goudestein. Deze laatste ontwikkelingen aangaande rioolaansluiting en verzwaring elektra zijn het gevolg van een politiek besluit. De gemeente moet in elk geval op haar beurt ook nog een vergunning aanvragen en de plannen voorleggen aan de Rijksdienst voor Cultureel Erfgoed.

Ze was ook verrast dat het als hamerstuk behandeld gaat worden tijdens de vergadering van 16 mei. Als gevolg op het telefoongesprek heeft Ruud een mailtje met onze zorgen gestuurd naar Karin van Vliet, de verantwoordelijke wethouder. Zij reageerde per mail, waarin ze schrijft:

“Het college is voornemens een rioolput aan te leggen, een aansluiting op het bestaande riool die onder de toegangsweg van het park ligt, en een elektriciteitsvoorziening. Het doel is om bestaande en eventueel nieuwe evenementen meer hygiëne en comfort te bieden. Voorheen kwam het weleens voor dat de lozing van het afvalwater van toiletten in de sloot terecht kwam. Dat willen we niet meer als gemeente. Het park verdient ook op dat gebied bescherming. Bij de uitvoering van de werkzaamheden wordt rekening gehouden met de status van het park als Rijksmonument, de kwetsbaarheid van het groen en ook de omgeving.

De uitbreiding van evenementen is een mogelijkheid die zich kan voordoen. Echter, dat zullen kleinschalige evenementen zijn die passend zijn in het rijksmonumentale park en weinig overlast geven voor de omgeving. Het bestemmingsplan geeft aan dat er maximaal 62 dagen per kalenderjaar een evenement mag plaatsvinden in het park. In de winter vindt er een evenement plaats dat veel van deze dagen opslokt, vandaar de verwachting dat als er een nieuw evenement bij komt dat dit kleinschalig is en een of een paar dagen duurt. Vooralsnog is er geen aanwijzing dat er evenementorganisatoren geïnteresseerd zijn.

De reden dat het als hamerstuk wordt besproken is dat het presidium verwacht dat er weinig debat over zal worden gevoerd. Vandaar dat het presidium heeft doen besluiten om dit agendapunt al bij voorbaat als hamerstuk naar de besluitvormende raadsvergadering van 30 mei door te geleiden.”

N.a.v. zijn verhaal kwamen er 2 vragen: U weet toch wel het verschil tussen festival en evenement? en Hoe lang bent u al op de hoogte van deze ontwikkelingen? Bij de eerste vraag antwoordde Ruud dat deze begrippen door elkaar gebruikt worden, ook door de gemeente, maar dat een festival suggereert iets grootser te zijn dan een evenement; van de tweede vraag begreep hij niet waarom die gesteld werd, maar heeft hij gezegd dat we dat sinds ongeveer een maand weten, erdoor verrast werden en contact hebben opgenomen met de gebiedsregisseur, de betreffende ambtenaren en de wethouder. Na zijn inspreken kwam wethouder Karin van Vliet (ook verantwoordelijk voor de wijkcommissies / bewonersgroepen) naar Ruud toe en vertelde dat ze het belangrijk vond om persoonlijk bij zijn inspreken te zijn en kennis te maken. Ze was speciaal daarvoor gekomen. Ze lichtte nogmaals toe dat de werkzaamheden vooral vanuit hygiëne en comfort bedoeld zijn. Het is geenszins de bedoeling om het aantal festivaldagen uit te breiden, zoals ze zei.

Prompt maakt de gemeente bekend dat er op 22 juni a.s. een zomerfeest in het park georganiseerd wordt (van 15 tot 21 uur).